
 

MOTIE  
van de ChristenUnie, D66, GroenLinksPvdA, ProVeenendaal     

 

 Motie: Deelnemen aan deelmobiliteit 

 De raad van de gemeente Veenendaal in vergadering bijeen d.d. 4 november 2024 

Agendapunt: Programmabegroting 2025 en meerjarenraming 2026-2028 

Constaterende dat: 

- Veenendaal verder groeit door inbreiding. 

- Er op verschillende plekken in Veenendaal mogelijk onvoldoende ruimte is om voor elk huishouden 

1 of 2 parkeerplaatsen in de openbare ruimte te faciliteren. 

- Automobiliteit duurder wordt en een eigen auto voor een groeiend deel van de inwoners minder 

bereikbaar wordt. 

- Elektrische mobiliteit bij kan dragen aan het verminderen van de snel oplopende 

netcongestieproblemen. 

- Elektrische mobiliteit goed is voor de volksgezondheid (Wetenschappers: overgang naar elektrische 

auto's is goed voor de volksgezondheid (msn.com)) 

 

Overwegende dat: 

- Deelmobiliteit steeds vaker genoemd wordt als een van de oplossingen voor de beperkte 

beschikbaarheid van parkeerruimte in een steeds voller wordende stad. 

- Deelmobiliteit voor veel inwoners mogelijkheden biedt om mobiliteit betaalbaar en toegankelijk te 

houden. 

- Deelmobiliteit duurzamer kan zijn dan dat iedereen zijn eigen mobiliteitsmiddelen aanschaft. 

- Elektrische deelmobiliteit bij kan dragen aan het verminderen van netcongestieproblemen. 

- Deelmobiliteit in een aantal gemeenten groeit en bijdraagt aan het behalen van maatschappelijke 

doelen.  

- Deelmobiliteit in omliggende gemeenten als Ede en Zeist, veel verder ontwikkeld is dan in 

Veenendaal. 

- Deelmobiliteit de transitie naar schone en gezondere elektrische mobiliteit kan versnellen. 
- Er veel verschillende vormen van deelmobiliteit zijn. 
- Een succesvolle implementatie afhankelijk is van de keuze van een goede strategie die past bij 

bewoners van een wijk of project. 
- Het stimuleren en uitbouwen van deelmobiliteit in Veenendaal om een goede strategie vraagt. 

Verzoekt het college om: 

Een strategie op te stellen voor het toepassen van deelmobiliteit (auto’s, fietsen, scooters, cargobikes 

etc.)  in Veenendaal en daarbij aandacht te besteden aan: 

• Het inzetten van verschillende concepten in verschillende gebieden; 

• De kansen die deelmobiliteit biedt om de woningbouw mogelijk te maken/houden; 

• De waarde van deelmobiliteit om automobiliteit betaalbaar te maken en/of te houden voor een 

groeiende groep inwoners; 

• De impact van deelmobiliteit op de kwaliteit van de openbare ruimte; 

• De waarde van elektrische deelauto’s voor het verminderen van netcongestie; 

• De bijdrage die elektrische deelauto’s kan leveren aan gezondheid van inwoners door het 

verminderen van uitstoot en geluidsoverlast. 

 

Voor het opstellen van het beleid gebruik te maken van de kosteloze expertise van Goedopweg en de 

NAL regio MRA-E. 
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